
Zápisnica zo zasadnutia Dotačnej komisie Miestneho zastupiteľstva mestskej 

časti Bratislava-Petržalka dňa 3. apríla 2024 

 

Prítomní: M. Polešenský, P. Lošonský, G. Fulová, L. Točka (neskôr), S. Horínek, M. Riganová, K. 

Štrofová, K. Mádelová, E. Benkovičová (tajomník) 

Ospravedlnení: J. Valocsay, E. Pätoprstá 

Hostia: I. Jančoková (zástupkyňa starostu) 

Miesto konania: zasadačka MiÚ Petržalka 5. poschodie 

Začiatok rokovania: 15:00 hod 

 

Program zasadnutia:  

1. Otvorenie a schválenie programu  

2. Návrh na poskytnutie dotácií z rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka v zmysle VZN 

č. 11/2023  

3. Záver 

 

K bodu 1: Otvorenie a schválenie programu – 15.00 hod 

Tajomníčka dotačnej komisie E. Benkovičová upozornila prítomných, že zasadnutie komisie 

bude nahrávané z dôvodu prípravy zápisnice. Členovia dotačnej komisie jednohlasne súhlasili 

so záznamom. 

Predseda komisie M. Polešenský otvoril zasadnutie a vyzval členov komisie na hlasovanie o 

schválení programu tak, ako bol zaslaný v pozvánke. 

 

Hlasovanie za program ako celok: 

Prítomných: 7  

(M. Polešenský, P. Lošonský, G. Fulová, S. Horínek, M. Riganová, K. Štrofová, K. Mádelová) 

Za: 7 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Záver: Program bol schválený. 

 

 

 



K bodu 2: Návrh na poskytnutie dotácií z rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka                              

v zmysle VZN č. 11/2023 

Tajomníčka dotačnej komisie E. Benkovičová informovala prítomných, že tento rok bolo 

zaevidovaných 10 žiadostí o Dotáciu na činnosť. Všetky žiadosti boli po formálnej stránke 

skontrolované a po overení žiadateľov nasledovalo hodnotenie hodnotiteľmi/členmi dotačnej 

komisie. Po bodovom hodnotení boli všetky žiadosti zoradené od najvyššieho počtu po najnižší 

počet bodov a podľa vzorca uvedeného v platnom VZN boli vypočítané sumy dotácie pre 

jednotlivých žiadateľov. Tajomníčka dotačnej komisie tiež informovala, že miestne 

zastupiteľstvo schválilo na Dotácie na činnosť  sumu 18 750 Eur. 

 

Diskusia: 

Pán Polešenský uviedol, že dotačná komisia má právo upraviť návrh na pridelenie financií 

žiadateľom. Vyzval členov komisie na diskusiu o pridelenej podpore pre jednotlivých žiadateľov. 

Všetci členovia dotačnej komisie vyjadrili s výškou navrhnutých finančných prostriedkov súhlas. 

Pani vicestarostka Jančoková uviedla, že pri komunikácií so žiadateľmi sa ukázalo, že žiadatelia 

často nevedia, že do ktorej dotačnej schémy zaradiť svoju žiadosť. Pred ďalším predkladacím 

termínom bude potrebné lepšie vysvetliť podmienky podávania žiadostí. 

Tajomníčka dotačnej komisie E. Benkovičová upresnila proces prideľovania financií v zmysle, že 

žiadatelia, ktorí dostanú menej ako 60% z maximálneho možného počtu bodov nebudú 

podporení. Žiadateľ, ktorý sa umiestnil na poslednom mieste v tomto kole a dostal 60% bude 

podporený sumou, ktorá zostala z rozpočtu schváleného miestnym zastupiteľstvom. 

P. Polešenský a p. Horínek uviedli, že im prišlo diskutabilné, či sú žiadané financie pre klub ORCA 

Bratislava určené na činnosť. P. Jančoková upresnila čo znamená žiadosť na činnosť - žiadatelia 

realizujú pravidelnú činnosť, napr. ORCA pravidelnú plaveckú činnosť s deťmi a použitie 

finančnej podpory pre klub  sa zmenilo na predmety, ktoré je možné z bazéna zobrať a 

premiestniť. 

Vicestarostka I. Jančoková uviedla, že predmetom hodnotenia komisie je činnosť organizácií,  či 

organizácie pracujú celoročne a či je podporená činnosť prospešná pre mestskú časť. 

Pani Riganová v diskusii uviedla, že žiadateľ Dog Academy žiadal dotáciu na cvičisko, ktoré nie 

je v Petržalke, aj keď je žiadosť je formálne v poriadku, keďže organizácia má v Petržalke sídlo. 

P. Polešenský otvoril diskusiu o monitoringu podporených organizácií. Podľa vyjadrenia p. 

Jančokovej sa monitoring v súčasnosti nevykonáva. P. Polešenský navrhol, umožniť monitoring 

návštevou organizácií alebo podujatí členmi dotačnej komisie. Nie iba z dôvodu kontroly 

spôsobu použitia finančných prostriedkov mestskej časti, ale aj zisťovania, čo by organizácie od 

mestskej časti potrebovali, ako by im mohla pomôcť a ako podporené organizácie pomáhajú pri 

rozvoji Petržalky. Členovia dotačnej komisii súhlasili s návrhom. Pani Jančoková v diskusii 

uviedla, že mestská časť sa snaží pravidelne komunikovať s folklórnymi súbormi a ostatnými 

organizáciami. 

Krátka diskusia prebehla aj k žiadosti TŠP - tenisová škola Petržalka, ktorá žiadala podporu pre 

jedného žiaka. Žiadosť spĺňa formálne kritériá, ale nezískala dostatočný počet bodov. 



P. Štrofová otvorila diskusiu o podpore organizácií, ktoré žiadajú dotáciu a budú ňou z veľkej 

časti pokrývať prenájom (konkrétne I.N.A.K). Prenájom však poskytuje mestská časť. Takáto 

žiadosť formálne spĺňa podmienky, ale poskytnutím financií platí mestská časť akoby sama sebe. 

Otázky členov komisie boli, či nie je lepšie znížiť organizácii nájom a podporiť ju takýmto 

spôsobom. P. Jančoková odpovedala, že nie, lebo dané organizácie nemajú komerčný nájom.  

 

P. Polešenský vyzval členov dotačnej komisie na hlasovanie o návrhu na pridelenie dotácií tak, 

ako to vyplýva z predloženého hodnotenia v dotačnom systéme a výpočtu sumy pridelených 

finančných prostriedkov podľa platného VZN. 

 

Prítomných: 8 

Za: 8 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

Hlasovanie za návrh p. Polešenského – “Umožniť monitoring podporených organizácií členom 

dotačnej komisie” 

Prítomných: 8 

Za: 8 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

Predseda dotačnej komisie Milan Polešenský poďakoval členov za účasť a ukončil zasadnutie.  

 

Koniec rokovania: 15:45 hod 

Zapísala: Erika Benkovičová 

V Bratislave 9.4.2024 

 

               Milan  Polešenský 

        predseda Dotačnej komisie 

 


